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Bridge Builders 2015/16
A Bridge Builders egy olyan meghívásos program, amelynek résztvev?i 30 körüli szakemberek, akik a
kultúra, a gazdaság, a média, a civilek vagy a politika területén már bizonyították vezet?i
képességeiket, és ma azt gondoljuk róluk, hogy 10-15 év múlva Magyarország véleményformáló
vezet?i lehetnek. A program célja, hogy ezeket a vezet?ket inspirálja arra, hogy egy olyan
Magyarország építésének legyenek meghatározó szerepl?i, ahol az önbizalom alapja a tudás és a
teljesítmény. A program 5 hétvégét és egy külföldi utazást jelent.

Balogh Ákos Gergely

a Mandiner f?szerkeszt?je

18 éve foglalkozom médiával: két közéleti papírblog, az Utolsó Figyelmeztetés (UFi) és Reakció után a
szellemi utód, a Mandiner szerkeszt?jeként dolgozom. Egy zalai faluban, Egerváron n?ttem fel, ma a
f?városban élek feleségemmel, fiainkkal és lányunkkal. Közgazdászként végeztem, szinte minden
érdekel, ami Magyarországgal és szomszédaival kapcsolatos, legyen szó történelemr?l, gazdaságról,
irodalomról vagy színházról.
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Bor Mihály

a Schneider Electric ESS ügyvezet? igazgatója

Energiapiaci elemzéssel és tanácsadással foglalkozó cégünk az elmúlt évtizedben óriási utat tett meg,
maroknyi csapatból száz f?nél nagyobb irodává n?tte ki magát. A cég ügyvezet? igazgatójaként els?
kézb?l szembesültem azokkal a szervezeti kihívásokkal, amelyek egy gyorsan gyarapodó és változó
céget a nemzetközi munkaer?piacon jellemeznek. Cégvezet?ként mindig is arra törekedtem, hogy a
repetitív, unalmas és léleköl? munkakörök helyett érdekes és vonzó munkahelyeket teremtsünk, ahol a
munka nem kényszer, minden nap egy új kihívás és sikerélmény.

Csak akkor válhatunk magabiztosan fejl?d? társadalommá, ha elfogadjuk a körülöttünk él?ket,
megtanulunk velük kommunikálni és együttm?ködni, illetve munkánkban tudatosan keressük a
kihívásokat és találunk inspirációt.

Munkám mellett támogatom civil szervezetek tevékenységét, illetve egy zöldebb város és ország
megteremtését, amely értékek szintén elengedhetetlenek ahhoz, hogy Magyarország egy jobb hely
legyen.

Dr. Dinók Henriett Éva, Phd

az MTA TK Jogtudományi Intézetének tagja

Jogi tanulmányaim befejezését és egy rövid jelölti id?szakot követ?en kezdtem el dolgozni a Magyar
Tudományos Akadémia Társadalomtudományi Kutatóközpont Jogtudományi Intézetében fiatal
kutatóként. 2015 novemberében védtem meg disszertációmat, amelyet a gy?lölet-b?ncselekmények
témakörében írtam. Jelenleg pedig a CEU Politikatudományi szakán tanulok, egyéves mesterképzés
keretében. 2005 óta számos roma civilszervezettel dolgoztam együtt. A tanulmányaim és azok során
kapott támogatások, a szakmában szerzett tapasztalataim ráébresztettek a min?ségi oktatáshoz való
egyenl? hozzáférés jelent?ségére. Éppen ezért kezdtem el dolgozni az Esélyt a Hátrányos
Gyerekeknek Alapítványnál, el?ször csupán kurátorként, majd aktívan bevonódtam a mindennapi
munkában. Az Alapítvány küldetése pedig a saját küldetésemmé is vált: harcolni minden gyermek
min?ségi oktatáshoz való egyenl? hozzáférésért.

Gáncs Kristóf

az Ökumenikus Segélyszervezet
kommunikációs igazgatója

Mióta az eszemet tudom nagyon bosszantott, mikor jó kezdeményezések a rossz kommunikáció vagy
szervezés miatt fulladtak kudarcba, jutottak el túl kevesekhez. Nem is beszélve a fordított esetr?l…

Itthon PR-kommunikációs, Norvégiában interkulturális tanulmányokat folytattam. 2007 óta dolgozom az
Ökumenikus Segélyszervezetnél. Egy kiváló szakemberekb?l álló csapat vezet?jeként arra kaptam
lehet?séget, hogy a 21. század kommunikátorainak rendelkezésére álló szakmai tudást és eszköztárat
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olyan célokért „vessük be”, amelyekért mindennap érdemes felkelni, s?t néha nem aludni. Egy
ellentéteken, generációkon és szektorokon átível? közösség építésén dolgozunk, ami összefogással
egyre jelent?sebb er?forrásokat képes mozgósítani a nélkülöz?kért és bajbajutottakért.

Le Marietta

a Jarokelo.hu oldal projektmenedzsere

Mindig is érdekelt, hogyan lehet az embereket a technológiával úgy összekötni, hogy hasznosnak és a
világot megváltoztató eszköznek lássák a számítógépüket, vagy telefonjukat. 2012-ben egy lelkes
csapattal ezért indítottam el a Jarokelo.hu oldalt, amivel közterületi problémákat, kátyúkat, letört
szemeteseket lehet jelezni az önkormányzatoknak Budapesten és más városokban. Id?közben más,
f?ként internet és demokrácia témakörében dolgozó szervezet munkájában is részt vettem, ezek közül
a kedvencem az Atlatszo.hu és a K-Monitor.

Léderer András

emberi jogi aktivista

Az elmúlt 15 évben az emberek és jogaik foglalkoztattak. Liberális politikusként a progresszív emberi
jogokért harcoltam és máig büszke vagyok az azonos nem?ek élettársi kapcsolatának magyarországi
elfogadásában játszott szerepemre. Miután 2009-ben otthagytam a pártpolitikát Tbiliszibe költöztem,
ahol különböz? pártok tanácsadójaként dolgozom. Szabadid?mben sokat tanulok emberi jogi non-profit
szervezetekt?l és társadalmi mozgalmaktól, amelyek a konfliktuskezelésre és a békekötésre
fókuszálnak. Ennek eredményeként biztonsági tanulmányokat tanultam Aberystwyth-ben (BA) és
Londonban (MA).

Jelenleg a Magyar Helsinki Bizottsággal együtt dolgozom a menekültprogramon, ahol olyan
problémákra fókuszálhatok, amelyek a legkirekesztettebb és elhagyatottabb embereket érintik, azután,
hogy 2015 nyarán koordináltam a menekülteknek segít? önkéntesek munkáját Magyarország egyik
pályaudvarán.

Pohl Péter Bálint

a Sauska Tokaj/Villány borászat ügyvezet? igazgatója

Mindig is szerettem a természetet, és a vidéket. Emiatt is kanyarodtam a tanulmányaim során a
borászkodás irányába. Számomra a bor a legmagasabb min?ség?, és komplexitású termék, amit a
mez?gazdaságban készíteni lehet. A legnagyobb kihívásnak, és feladatnak, Magyarország a világ bor
térképére való feljuttatását látom. 2008-ban az egyetem után kerültem a boraszathoz, és 2014 óta
irányítom ügyvezet?ként a családi vállalkozást.

Sápi Zsófia

az Irie Maffia zenekar koncertszervez?je,
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valamint a Cseh Tamás Programiroda vezet?je

A férjem szerint ha mindenki azt csinálná, amihez a legjobban ért, én egész nap ábrándoznék a
napon, aztán mindenkinek elmesélném, miket álmodtam.

Közgazdászként végeztem diplomácia szakon, most az Eltére járok humánökológiára. Rajongok az
állatokért és a zenészekért, ezért az életem nagy részét velük töltöm. Az Irie Maffia koncertjeit
szervezem, és a hazai könny?zene támogatásával foglalkozó Cseh Tamás Programirodát vezetem.

Udvarhelyi Tessza

az Artemisszió Alapítvány küls? kommunikációjáért és szervezetfejlesztéséért felel?s munkatársa

Tessza kulturális antropológus, doktori fokozatát a City University of New Yorkon szerezte
környezetpszichológiából. Els? munkahelye az Artemisszió Alapítvány volt, ahol hosszú évekig ifjúsági
munkásként dolgozott. Ma a szervezetben a küls? kommunikációért és a szervezetfejlesztésért felel?s.
Tessza 2005-ben lett lakhatási jogi aktivista, amikor csatlakozott az Utca Embere csoporthoz. 2009-
ben több társával közösen megalapította A Város Mindenkiét, ami Magyarország egyetlen hajléktalan
érdekvédelmi csoportja. Ez a csoport a második családja, nagyon elkötelezett a tagjai és céljai iránt. A
trénerként és lakhatási jogi aktivistaként szerzett tapasztalataira építve alapította meg Dósa Marianna
a Közélet Iskoláját Dósa Mariannal. A szervezet politikai és állampolgári oktatást végez társadalmilag
hátrányos helyzet? egyéneknek és csoportoknak, részvételi akciókutatást végez az alulról jöv?
társadalmi változásért és stratégiai fejlesztést nyújt társadalmi mozgalmaknak, informális csoportoknak.

Vitézy Dávid

Közösségi közlekedési és városi mobilitási szakért?

Közösségi közlekedési és városi mobilitási szakért? vagyok – Budapest és a tömegközlekedés
gyerekkorom óta a szenvedélyem, hobbim is. Életem eddigi legmeghatározóbb szakasza is ehhez
kapcsolódik: Budapest közlekedésszervez?je, a BKK koncepciójának megalkotása és a cég felépítése,
els? 4 évében vezetése vezérigazgatóként. A f?város új közlekedési stratégiájának megalkotása,
számos nagy infrastrukturális projekt sikeres megvalósítása, a szolgáltatások és a m?ködés
megújítása, új buszok, villamosok, trolibuszok beszerzése, a MOL Bubi és a Futár elindítása, amikre a
legbüszkébb vagyok. Legutóbbi feladatom miniszteri biztosként a Kormány számára az országos
vasúti és buszos szolgáltatások megújításáról, jobb összehangolásáról szóló koncepció elkészítése
volt.
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